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REFERAT AF KREDSBESTYRELSESMØDE 

D. 7.12.2018 
 

Venlig hilsen 
 

Lisbeth Schou  
Formand 

 
Dagsorden   Beslutninger 

Deltagere:  

Ordstyrer: 

Finn, Mårten, Klaus, Vivi, Lene, Lone, Lisbeth og Tina 

Tina 

Afbud:  Silvette, Torben, Hanne og Kasper 

Ref.: Annette 

 

1. Bemærkninger til referat 

og beslutninger fra sidste 

møde den 1.11.2018 

 

 

 

Ingen bemærkninger - Godkendt 

2. Beslutningspunkter 2.A. - 2.H. 

2.A. Medlemsundersøgelse 

 

 

Kredskontoret har ikke modtaget opsamling fra 

arbejdsgrupperne og Medlemsarrangementer bliver tilpasset 

i forhold til det mindre budget i 2019. 

Husk; Alle er velkommen til at byde ind med forslag og 

reflektere over, hvad giver mening for vores medlemmer. 

Mårten stopper som projekt medarbejder d. 1.1.2019. 

Herefter bliver det Lisbeth og Tina som bliver ansvarlige for 

Facebook. Det vil blive i mindre omfang end hidtil. 

Kredsbestyrelsen må meget gerne støtte op. 

Tilgængelighed vil fortsat være højt prioriteret. 

I det nye år vil vi afdække organiseringsprocenten på vores 

arbejdspladser. Hvor der er lav organisering vil vi i 

samarbejde med de tillidsvalgte aftale et forløb, tilrettet 

den enkelte arbejdsplads. 

Socialpædagogernes 

Landsforbund 

 

Kæpgårdsvej 2 A 

4840 Nr. Alslev 

 

Telefon 72 48 65 00 

Fax 72 48 65 10 

 

 

 

 

 

Ref.   

J.nr.   
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2.B. Litauen 

 

4 nye studerende er afleveret til en god opstart den 

1.12.2018 på et kollegie i Litauen og næste opsamling er i 

januar 2019 i samarbejde med Absalon Nykøbing, SL 

Midtsjælland og SL Storstrøm. 

 

Kredsen skal overveje fremadrettet om; 

 Økonomisk støtte til flytransport pga. Rasmus+ 

legat. 

 Vores fremtidige aktiviteter i Litauen. 

 

2.C. Ændring i mødeplan 

2019 

Mødeplan ændres således for september: 

Kredsbestyrelsesmøde bliver d. 4.9.2018 

Annullering af afsat møde d. 10.9.2018. Denne dag 

afholdes en stor TR-konference med tema: 

”Vi er Socialpædagogerne”. 

2.D. Økonomi 

 

På grund af at projekt Socialpædagogerne i fremtiden 

udløber den 31.12.2018 og et lavere tilskud, vil 
indtægterne i 2019 være - 447.250 kr. mindre end i 2018.  

På denne baggrund drøftede kredsbestyrelsen 

prioriteringer. Daglig ledelse vil i samarbejde med de 

ansatte finde besparelser på den daglige drift for, at 

fastholde medlemsservicen bedst muligt. 

2.E. Hovedbestyrelsesudvalg SL Storstrøms repræsentant i udvalgene nedsat under 

Hovedudvalget:  

 Arbejdspladsudvalget - Tina  

 Overenskomstudvalget - Lisbeth 

 Udvalget for Uddannelse og Socialpædagogik - Vivi  

 Økonomiudvalget - Torben 

 Etisk udvalg - Klaus 

Følgende HB punkter blev særlig drøftet: 

5.1. Medlemsprojekt ”Vi er socialpædagogerne”. Enighed 

om en stor bekymring omkring denne form af projekt, der 

ikke lægges ud i kredsene og derved tæt på medlemmer. 

Det er ikke godt med kun blot til orientering for de berørte 

kredse. 

5.5. Evaluering af OK forløbet. 

5.13. Anbefaling vedr. kredsenes formue, hvor der vil være 

en anbefaling på, at kredsenes formuer max. må være på 

5-20 % af indtægterne. Hvilket er rimeligt nok. 

3. Lukket møde Alt er udenfor dette referat 

4. Orienteringspunkter 4.A. – 4.B. 

4.A. Orientering fra 

Kredsbestyrelsen 

 

 

 

 

 

 

 

Det blev nævnt, at studerende på efterværn som 

hjemmeboende og i plejefamilie ikke er SU berettiget og et 

meget uheldigt økonomisk ”hul”, hvis bopælskommune ikke 

vil bevilge uddannelseshjælp. Lisbeth laver notat til 

Landsudvalget for familieplejere. 

Opfordring til at vi bakker op om de faglige kampe, som 

forskellige organisationer står i f.eks. DSB pt.. 

Lisbeth og Tina undersøger om lokale Events og melder ud, 

hvor vi får kendskab til det. 
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 Seniorsektionen havde deltaget i forskellige faglige 

arrangementer. 

Regionsformanden er indbudt til at være med på arbejde 

både på Kofoedsminde og Himmelev i foråret 2019. 

Fornylig afholdte Guldborgsund kommune en gratis 

konference om Socialområdet. Arrangementet var for alle. 

Der var en dejlig stor opbakning og Tina kan kun opfordre 

alle om deltagelse i fremtiden. Det var et spændende 

program. 

Faglige selskaber for SL medlemmer: Husk brug de gode 

tilbud og husk at det er muligt at vælge endnu et fagligt 

selskab. 

4.B. Orientering fra 

Kredskontoret 

 

Vi vil løbende indskrive opmærksomhedspunkter i årshjulet, 

for på den måde at være på forkant med diverse aktiviteter. 

 

5. Næste Kredsbestyrelses-

møde tirsdag den 2. februar 

2019 

Der blev ikke valgt et tema punkt. 

6. Eventuelt 

 

Ingenting 

7. Referat af dagens møde Udfærdiget den 7-18. december 2018 

 


